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Interpelacje

Proszg pana prezydenta o wnikliwe przyjrzenie sig jako5ci remont6w w
Miejskiej Bibliotece Publicznej z bud2etu naszego miasta.
Dochodz4 do mnie niepokojqce sy$aty z't{aszcza w sprawie jako$ci remontu
filii MBP nr 2 znajduj4cej sig na ul. Dziewiiskiej.
W'moimprzekonaniu doszlo do raz4cych zaniedban ze strony zarz4dzajqcego
plac6wkq. Po wymalowaniu Scian i sufit6w teraz sig pruje mury, zakladajqc
instalacjg elektryczn4. Wcze6niej, po zdjgciu grzejnik6w nie odcigto wody, co
skutkowalo zalaniem pomieszczef i ksiggozbior6w.Przez dlugi czas
pracownicy i zbiory byli bez pr4du, ogrzewania i wody. Poprzez zaniedbanie i
braku dopilnowania wladciwego harmonogramu rob6t majqtek MBP ulegi
degradacji i ztiszczetiu. Czy dlugo jeszcze paria prezydent, kt6ry powinien z
naleiryt4 starannoSci4 nadzorowai jednostki organizacyjne miasta, bEdzie
tolerowal taki bezmySlny spos6b zarz4dzania bibliotek4 i powierzonym
mieniem o zrtaczrrcj warto5ci.
Zwracam sig po raa trznci z proib4 o wytyczenie i oznakowanie parktngu przy
ul. Planty od strony ogr6dk6w dzialkowych w ki iej. Jest to w
praktyce inwestycja bezkosztowna, polegajqca na wgmika i
przeniesieniu oznakowania pionowego. Tym prostym sposobem mo2na
uzyska6 co najmniej 20 miejsc parkingowych. Co prawda, okzymalem
odpowiedz, Ze ta sprawa bgdzie zalatwiona, ale sprawa ci4gnie sig ponad rok a
efekt6w nie wida6.
Mieszkaricy ul. Slonecznej narzekaj4 na fatalny stan chodnik6w po obydwu
stronach tej ulicy. Przy wigkszych opadach deszcnttworz4sig kalu2e,
najwigksza na wysokoSci kamienicy o numerze 57. Wobec powyZszego, proszg
o ujgcie wymiany chodnik6w w ulicy Slonecznej w najbli2szych planach
remontowych miasta.



pro5bg mieszkahc6w z osiedla przy ulicy Wilgi, wnioskujg o
przygotowanie dokumentacj i technicznej i zaplanowania budowy Nqcz1cej
to osiedle z u]i

5. Proszg o uzasadnienie celowoSci nasadzen krzew6w w ci4gu ulicy-
Kaliskiej, zwlaszcza w rejonie, w kt6rym ostatnio prowadzony byl remont i
modemizacja. Cryknewy zttftaszcza w poblizu skrzyZowania, nie bgd4
zagro2eniem dlabezpieczehstwa w ruchu drogowym dla pojazd6w jak i
pieszych.

6. Ponownie, na pro5bg rodzic6w i wychowawc5yT dzieci uczgszczajqcych do
Swietlicy Oratorium przy parafii Sw Ducha w Michelinie, p.o.rg o 

-

zainstalowanie progu zwalniaj4cego przed wej6ciem do plac6wki w ul.
Kodcielnej. PrzejScie jest co prawda oznakowane w poziomie i w pionie, ale
po niedawnym remoncie jezdni pojazdy samochodowe rozu.tijajq nadmiem4
prgdko36, stwanajqc zagro2enie dla dzieci w tym szczeg6lnym miejscu.


